
   دوشنبه /2 اسفند ماه 1400/ سال سوم/ شماره 60 / 21 فوریه 2022/ 19  رجب  1443                           4 صفحه / قیمت: 2000 تومان                         

هفته نامه

درخشش هنرمندان بندرعباس در چهلمین 

جشنواره تئاتر فجر
صفحه 2صفحـه4

رفتار برخی اعضای شورا حاکی از سهم 

خواهی آنها از شهردار است

 

مرتضی  حاج  شادروان  درگذشت  تالم  و  تاثر  نهایت  با 

استان  قدیمی  و  پرآوازه  و  نام  به  تجار  از  که  شرفی 

هرمزگان و خوشنام در عرصه تجارت محسوب می شوند 

را به خانواده محترم ایشان، برادران ارجمندشان و جامعه 

تجاری استان هرمزگان تسلیت عرض نموده و از درگاه 

و  درجات  علو  کرده  آن عزیز سفر  برای  خداوند سبحان 

صبر  شریف  بیت  آن  بازماندگان  برای  و  واسعه  رحمت 

جمیل مسالت دارد.

انالله و انا الیه راجعون

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
هرمزگان

خانواده بزرگ و محترم شرفی و طاهری

و  فراز  پر  سال  دو  گذشت.  من”  عمر”هرمزگان  از  سال  دو 
نشیب، آنهم در اوج همه گیری بیماری کرونا. 

با  تنها  اقتصادی که جامعه درگیر آن است  با تمام مشکلات 
هرمزگان  مردم  شما  اعتماد  و  همکاران  تلاش  خداوند،  یاری 
موفق شدیم از 29 بهمن 1398 تا امروز60 شماره را با هدف 

جلب رضایت شما مخاطبان گرامی منتشرکنیم.
در این دو سال با تمام سختی ها و تنگناهای مالی بدون رانت 
و بدون برخورداری از آگهی های دولتی و غیر دولتی توانستیم 

با موفقیت این مسیر سخت را پشت سر بگذاریم.
یارانه کاغذ  انتشار بی وقفه نشریه بدون دریافت  باور من،  به 
و سوبسیدهای دیگر، تنها با اتکا به توانمندی همکارانم تجربه 

گرانبهایی برای آینده مجموعه “هرمزگان من” خواهد بود.
هیئت  خبرنگاران،  سردبیر،  تلاش  از  موفقیت،  این  راه  در 
تحریریه، صفحه آرا، عکاسان، موزعان این هفته نامه قدردانی 

می کنم.
مهدوی  آقای  مساعدت  و  همکاری  از  دارد  جا  همچنین 
که  داران  کیوسک  و  شان  گرامی  همکاران  و  مدیرچاپخانه 
بستری را فراهم کردند تا “هرمزگان من” در زمان مناسب به 

دست مخاطبان برسد تشکر می کنم.
محتوای  تولید  با  نشریه  عمر  از  سال  سومین  در  امیدوارم 
ارزشمند و اثرگذار بتوانیم گامی هر چند کوچک برای اعتلای 

نام هرمزگان و رفع مشکلات مردم نجیب هرمزگان برداریم.
گرامی  همکاران  و  ها  دستگاه  مدیران  مخاطبان،  دارم  انتظار 
در رسانه های دیگر با نقدها و بیان دیدگاه ها و پیشنهادات 
یاری  بود  نخواهد  آسان  هرگز  که  راه  ادامه  در  را  ما  سازنده، 

کنند. 
در پایان از مساعدت مدیران بزرگوار روابط عمومی منطقه ویژه 
صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس، بنیادمسکن، اتاق بازرگانی، 
نفت ستاره خلیج فارس، فولاد هرمزگان، شرکت مدیریت تولید 
برق بندرعباس، دفتر امور اهل سنت، آلومینیوم المهدی، بنیاد 
غدیر و....  که در این مدت در کنار ما بودند، قدردانی می کنم.
استان  مطبوعاتی  جامعه  برای  درخشان  روزهای  امید  به 

هرمزگان.

یادداشت

هرمزگان من- مدیر کل شیلات هرمزگان از اجرای طرح آزمایشی  
ای  آینده  در  آبی در هرمزگان  زیر  ماهی در قفس های  پرورش 
نزدیک و با با همکاری چهار جانبه قرارگاه خاتم، دانشگاه جامع 
امام حسین)ع(، استانداری هرمزگان و اداره کل شیلات هرمزگان 

خبر داد.
مسئولان  و  اساتید  از  جمعی  با  دیدار  در  دریایی  عبدالرسول 
دانشگاه جامع امام حسین )ع( با بیان اینکه بی شک از همه طرح 
ها و ایدهایی که درجهت تسریع خدمت رسانی به مردم و افزایش 
تولیدات شیلاتی باشد استقبال می کنیم گفت: خودکفایی کامل 
قفس  در  ماهی  پرورش  نیاز  مورد  و نصب سازه های  در ساخت 
دریایی و تامین بچه ماهی دو چالشی است که انتظار داریم جامعه 

علمی و  دانشگاهی برای رفع انها ورود کنند.وی تولید نرم افزار 
از  استفاده   ، قفس  در  آبزیان  پرورش  مدیریت  ای   رایانه  های 
سیستم های هوشمند و ربات ها در صنعت پرورش ماهی در قفس 
مانند ربات های تمیز کننده تور و کنترل قفس ، و ...، حرکت و 
توسعه آبزی پروری از مناطق ساحلی به سمت اعماق دریا همراه 
با تکنولوژی و لجستیک مناسب را یکی دیگر از اهداف شیلاتی 
خواند و گفت: امید است جامعه علمی کشور به ویژه دانشگاهیان 
داشته  آوردهای خوبی  و دست  اقدامات  ها  زمینه  این  در  بتواند 

باشند.
دریایی همچنین در پایان  خبر داد و گفت: این قفس های برای 
اولین بار در استان هرمزگان و کشور اجرایی می شود و امید است 

شاهد نتایج مطلوب آن باشیم.

هرمزگان  من-  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: 
۷۰ میلیارد ریال تجهیزات برای هنرستان های فنی و حرفه 

ای و کاردانش توزیع شد.
انجام شده در  برنامه ریزی  اساس  بر  افزود:  قویدل  محمد 
اسناد بالادستی و برنامه ششم توسعه میزان هنرجویان در 

سطح هنرستان ها باید ۵۰ درصد تحقق کند.
میانگین  کرد:  بیان  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
درصد  کاردانش۳۷  و  ای  حرفه  فنی  حوزه  در  هنرجویان 
بوده و این در حالیست که میانگین استان ۴۳ درصد است.
 ۵ جزو  هرمزگان  اینکه  به  اشاره  ضمن  مسئول  مقام  این 
هنرستان  هنرجویان  سهم  در  کشوری  جدول  اول  استان 
امیدواریم به یاری مسئولین مشکلات  ادامه داد:  ها است، 

تجهیزاتی هنرستان ها را کاهش دهیم.
تومان  میلیارد   ۷ کرد:  تصریح  همچنین  قویدل  محمد 
هنرستان   ۲۳۰ در  رشته   ۵۳ برای  هنرستانی  تجهیزات 

تامین شده است و تجهیزات تامین شده برای رشته های 
موجود در  زمینه های صنعت،خدمات و هنر است. 

در  هنرستان  طرح  اجرای  به  اشاره  ضمن  پایان  در  وی 
 ۵ حاضر  حال  در  کرد:  خاطرنشان  پذیر،  آسیب  محلات 
میلیارد تومان دیگر برای خرید تجهیزات هنرستانی تامین 

شده است.

اجرای طرح آزمایشی پرورش ماهی در قفس های 
زیر آبی در هرمزگان برای اولین بار در کشور 

هرمزگان من وارد سومین سال فعالیت خودشد؛ 

 این همراهی دوساله شد

سمانه کمالی باغستانی

 مدیرمسئول

5 هزار کودک یتیم و محسنین زیرپوشش شرکت فولاد 
هرمزگان قرار گرفتند

با  شده  منعقد  نامه  تفاهم  در  هرمزگان  فولاد  شرکت  من-  هرمزگان 
استانداری و کمیته امداد، از پنج هزار فرزند یتیم و محسنین در راستای 

عمل به مسوولیت های اجتماعی حمایت مالی می کند.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با اشاره به اینکه این تفاهم نامه جهت 
کودکان  از  حمایت  و  اکرام  هدف  با  مهربان  ایران  پویش  در  مشارکت 
یتیم تحت پوشش کمیته امداد استان است، گفت: با پیگیری استاندار 
هرمزگان و درخواست از شرکت فولاد مبنی بر حمایت بیشتر از ایتام و 
محسنین و با پیگیری انجام شده از این ماه پنج هزار یتیم این استان 

تحت پوشش شرکت فولاد قرار می گیرند.
معروفخانی افزود: این تفاهم نامه در هیات مدیره به تصویب رسیده است 
و در سال آینده نیز به دنبال افزایش رقم پرداختی به ایتام خواهیم بود.

وی بیان داشت: در یک تفاهم نامه دیگر نیز که با بانک رسالت منعقد 
شده از محل گردش حساب شرکت فولاد هرمزگان در این بانک ماهانه 
به 100 نفر در شهرستان بشاگرد تسهیلات ایجاد مشاغل خانگی با سود 

2 درصد اعطا خواهد شد.
با  مراسم  این  در  نیز  هرمزگان  امام خمینی)ره(  امداد  کمیته  مدیرکل 
به فرزندان یتیم و محسنین  اینکه نرخ سرانه پرداختی در کشور  بیان 
هفت میلیون ریال است، گفت: در استان هرمزگان این رقم برای فرزندان 
یتیم چهارمیلیون و ۵00 هزار ریال و برای محسنین 2 میلیون و 800 
بنگاه های  و  با مشارکت بخش خصوصی  امیدواریم  ریال است که  هزار 
این  در  هرمزگان  برسیم.استاندار  کشوری  سرانه  به  را  استان  اقتصادی 
راستای  در  هرمزگان  فولاد  شرکت  مثبت  گام های  از  تقدیر  با  مراسم 
پیشگام  خیر  امور  در  را  شرکت  این  اجتماعی،  مسوولیت های  به  عمل 

و  خیر  امور  حوزه  در  فولاد  شرکت  افزود:  دوستی  کرد.مهدی  توصیف 
کمک به مردم استان روحیه خوبی دارد و همواره آغازگر حرکت های خیر 
هستند، اکنون نیز هدف گذاری درستی دارد و به کمک فرزندان یتیم و 

خانواده های کم بضاعت آمده که قابل تقدیر است.
وی بیان داشت: وفاق خوبی در استان هرمزگان  شاهد هستیم و صنایع 
مختلف در حوزه های زیادی از جمله حل مشکل فاضلاب، احداث مدرسه 
و بیمارستان و کمک به ایتام و محسنین ورود کرده اند و پای کار هستند.

کمک های  که  صنایعی  خصوص  در  کرد:  تصریح  هرمزگان  استاندار 
مختلف برای رفع و کاهش مشکلات مردم انجام می دهند ما نیز به آنها 
کمک خواهیم کرد و امور مرتبط با فعالیت های آن ها تسریع خواهد شد. 
گفتنی است در پایان این نشست تفاهم نامه سه جانبه  بین استانداری 
هرمزگان، شرکت فولاد و اداره کل کمیته امداد برای حمایت از کودکان 

یتیم و محسنین این استان منعقد شد.

مدیرکل آموزش و پرورش خبرداد:

توزیع ۷۰ میلیارد ریالی تجهیزات در 
هنرستان های هرمزگان
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امام جمعه قشم:

مسئولان توجهی به اشتغال جوانان 
قشمی ندارند

آمار  افزایش  خصوص  در  قشم  جمعه  امام  من-  هرمزگان 
بیکاری جوانان در این جزیره به مسئولان استانی و کشوری 
هشدار داد و از آن ها خواست به فکر اشتغال جوانان باشند.

با  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  حاجبی  غلامرضا  حجت الاسلام 
بیان اینکه مردم جزیره قشم در طبقات مختلف ثروتی قرار 
دارند،  خاطرنشان کرد: برخی از مردم به دلیل تمکن مالی 
بسیار زیاد در اعداد افراد مرفه جامعه شناخته می شوند که 
زندگی های بسیار لاکچری دارند،  اما برخی به دلیل ضعف 
مالی در رنج و زحمت بسیار قرار دارند به گونه ای که امکان 
همین  به  نیست،  فراهم  آن ها  برای  میوه  کیلو  یک  خرید 
نیاز می توانند  از مسئولان خواسته ام که در صورت  منظور 
»سرای میوه ارزان« را در مصلای نمازجمعه راه اندازی کنند.

منابع غنی  از  بسیاری  اینکه  بیان  با  حجت الاسلام حاجبی 
دارد،  قرار  جزیره  این  در  آزاد  منطقه  همچنین  و  قوی  و 
آمار  و  هستند  بیکار  منطقه  این  جوانان  اما  کرد:  تصریح 
سوی  از  جدی  توجه  متأسفانه  است،   پایین  بسیار  اشتغال 
نگرفته  صورت  جوانان  اشتغال  امر  خصوص  در  مسئولان 
از گاهی برخی شرکت های تجاری و تولیدی در  است،  هر 
که  هستیم  این  شاهد  اما  می شوند،   راه اندازی  منطقه  این 
بیش از 100 نیروی کار از شهرها و استان های دیگر به کار 
هستند. بیکار  منطقه  این  خود  مردمان  و  می شوند  گرفته 
وی با هشدار جدی به مسئولان استانی و کشوری تصریح 
کرد: مگر کسانی که در این جزیره زندگی می کنند و 20 
سال است که سکونت دارند،  آن ها بومی به حساب نمی آیند 
که شما برای به کارگیری نیروی انسانی از دیگر استان ها و 
شهرها اقدام می کنید؟ چرا نیروی بومی را مورد توجه قرار 
نمی دهید،  مگر رئیس جمهور  تأکید نکردند که به اشتغال 
نیروی بومی اهتمام داشته باشید و جوانان را به کار بگیرید؟

***
طرح رزاق برای مقابله با قاچاق 

سوخت در هرمزگان اجرا شود
جمعه  امام  و  هرمزگان  در  فقیه  ولی  نماینده  من-  هرمزگان 
کشیده  قاچاق  جریان  به  که  افرادی  از  برخی  گفت:  بندرعباس 
اجرای  همین جهت  به  فقیر هستند  خانواده هایی  عمدتا  شده اند، 
طرح رزاق در هرمزگان می تواند نقش موثری در مبارزه با قاچاق 

سوخت داشته باشد.
حجت الاسلام محمد عبادی زاده در دیدار فرمانده مرزبانی استان 
اظهار کرد: سهم نیروهای مرزبانی در تامین امنیت پایدار استان 

هرمزگان قابل توجه است.
امری  که  قاچاق  ماهیت  با  مرزبانی  نیروهای  اینکه  بیان  با  وی 
مجرمانه است برخورد می کنند، ابراز کرد: حاکمیت برای مدیریت 
جامعه باید جنبه فرهنگی و اجتماعی موضوع را نیز مورد بررسی 

قرار دهد.
طرح  اجرای  که  نکته  این  به  اشاره  با  عبادی زاده  حجت الاسلام 
زندگی  در  خوبی  نقش  بلوچستان  و  سیستان  استان  در  رزاق 
جریان  به  که  افرادی  از  برخی  کرد:  تشریح  داشت،  مرزنشینان 
قاچاق کشیده شده اند، عمدتا خانواده های فقیری هستند به همین 
در  موثری  نقش  می تواند  هرمزگان  در  رزاق  طرح  اجرای  جهت 
نیز  هرمزگان  استاندار  به  و  باشد  داشته  قاچاق سوخت  با  مبارزه 

برای پیگیری این امر تاکید کرده ام.
باره تأکید کرد: اجرای این طرح باعث ساماندهی  وی در همین 
مساله سوخت، افزایش درآمد برای کشور و ایجاد منبع درآمد برای 

مرزنشینان که از لحاظ اقتصادی شرایط خوبی ندارند، می شود.

***

رئیس کل دادگستری استان هرمزگان خبرداد:

سازش در پرونده ۱۰۰ هزار دلاری 
با تلاش شورای حل اختلاف 

پارسیان
از تحقق  هرمزگان من- رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
ارزش ۱۰۰ هزار دلاری در شورای حل  به  پرونده ای  سازش در 

اختلاف شهرستان پارسیان خبر داد.
مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان از تحقق 
حل  شورای  در  دلار  هزار   ۱۰۰ ارزش  به  پرونده ای  در  سازش 

اختلاف شهرستان پارسیان خبر داد.
راستای  در  مالی  اختلاف  موضوع  با  پرونده  این  شد:  یادآور  وی 
مبنی  قضاییه  قوه  محترم  ریاست  سوی  از  ابلاغی  سیاست های 
از  استفاده  طریق  از  پرونده ها  تکلیف  تعیین  به  ویژه  توجه  بر 
ظرفیت  شورا های حل اختلاف، به شعبه سوم شورای حل اختلاف 
شهرستان پارسیان ارجاع شد که خوشبختانه با تلاش اعضای این 
شورا و معتمدین محلی پس از برگزاری جلسات متعدد با طرفین 

پرونده، منجر به سازش شد.
اهتمام  از  استان هرمزگان ضمن قدردانی  رئیس کل دادگستری 
رئیس و کارکنان و اعضای شورا های حل اختلاف استان هرمزگان 
کرد:  خاطرنشان  سازش  و  صلح  فرهنگ  گسترش  منظور  به 
خوشبختانه امروز جایگاه شورا های حل اختلاف در بین مردم به 
خوبی تبیین شده و شورا های حل اختلاف نقش مؤثری در حل 
مختلف  مناطق  در  آرامش  و  صلح  برقراری  و  منازعات  فصل  و 

استان ایفا می نمایند.

دبیر کانون های خدمت رضوی در استان خبر داد: 

آغاز بازسازی ۴5۰ منزل 
آسیب دیده استان هرمزگان 

هرمزگان من- دبیر کانون های خدمت رضوی در استان هرمزگان 
منزل   ۴۵۰ بازسازی  رضوی  خدمت  کانون های  همت  به  گفت: 

آسیب دیده استان هرمزگان از سیل آغاز شد. 
حبیب بهادری با اشاره به جاری شدن سیل در دی ماه امسال در 
استان هرمزگان و  خسارت های ناشی از آن به ویژه در شهرستان 
رودان گفت: مجموعه کانون  های خدمت رضوی استان هرمزگان 
نیز در راستای امدادرسانی به مناطق آسیب دیده از سیل بر حسب 
در  تعیین شده محرومیت زدایی  اهداف  و   انسانی  ضرورت وظیفه 
با  هم اندیشی  نشست های  برگزاری  بر  کانون های خدمت علاوه 
هم افزایی  مکاتبات  و  پیگیری ها  انجام  و  خیران  مشارکت  جذب 
با آستان قدس رضوی کمک بیش از نیم میلیارد تومانی خیران 
استان و نذورات آستان برای ارائه فضای خدماتی جمع آوری شد.

وی افزود: پس از جمع آوری کمک ها نشست ها و هماهنگی لازم 
برای برنامه ریزی و شناسایی جمعیت هدف آسیب دیده از سیل در 
رودان با هم افزایی رابط کانون  خدمت رضوی در شهرستان، امام 
جمعه شهرستان رودان، دبیر استانی، فرماندار شهرستان و برخی 
تعمیر ۴۵۰  و  برگزار  فعالان حوزه عملیاتی گروه های جهادی  از 
نیازهای احصا شده مقرر و  بر اساس  منزل مسکونی آسیب دیده 

تصمیم گیری شد.
مرمت  و  تعمیر  نیاز  مورد  لوازم  و  تجهیزات  تمامی  وی  گفته  به 
هماهنگی  با  و  است  شده  آماده  و  خریداری  مسکونی  منازل 
تیم های عملیاتی جهادی که اعلام آمادگی کردند عملیات مرمت 

و تعمیر منازل آسیب دیده نیز آغاز شده است.
شد:  یادآور  هرمزگان  استان  رضوی  خدمت  کانون های  دبیر 
در  از سیل  دیده  آسیب  مسکونی  منازل  مرمت  و  تعمیر  عملیات 
باب و  به طور قطع و یقین فتح  امام رضا)ع(  نامی  نام  با  رودان 
و  استان  خیران  بیشتر  مشارکت هر چه  برای  جذب   مقدمه ای 
نهادهای فعال در این عرصه در ادامه مسیر خواهد شد تا مناطق 
بیشتری و منازل بیشتری در رودان و در صورت ممکن در سایر 

مناطق آسیب دیده پوشش داده شود.

***
آموزش اقتصاد محور حلقه مفقوده 

دیپلمات ها و رایزن های
 اقتصادی است

خارجه  امور  وزارت  لاتین  آمریکای  اسبق  مدیرکل  من-  هرمزگان 
و  ها  دیپلمات  بین  مفقوده  حلقه  محور،  اقتصاد  آموزش  گفت:  کشورمان 

زیست بوم فناوری است.
احمد سبحانی مدیرکل اسبق آمریکای لاتین وزارت امور خارجه در حاشیه 
بازدید از برج فناوری هرمز اظهار داشت: سیاست خارجی زمانی موثر است 
که حاصل آن قدرت اقتصادی باشد.وی افزود: یکی از دلایل عقب ماندگی 
اقتصادی در برخی مباحث عدم آموزش صحیح به دیپلمات ها و رایزن های 
اقتصادی است که باید توسط بنگاه های اقتصادی و وزارت خارجه انجام 
امور  انجام  و  بودن  آور  پیام  از  سفرا  کارکرد  داشت:  بیان  پذیرد.سبحانی 
اداری مرتبط با اتباع فراتر رفته است و با اقتصاد و توسعه اقتصادی گره 
خورده است، لذا آموزش های بر پایه اقتصاد و ثروت حلقه مفقوده وزارت 

امور خارجه می باشد.
این مقام سابق وزارت امور خارجه تصریح کرد: راهی جز تکیه بر دانش 
نداریم زیرا هر کشوری و یا هر گروهی نیازمند فناوری خواهد بود در جهت 
رفع نیاز های خود و این یک امتیاز برای کشورهای صاحب نوآوری خواهد 
بود و فرصتی برای تبدیل علم به ثروت برای دانشمندان و محققان آن 
کشور. خوشبختانه در حوزه تولید دانش و تولید محصول جزو کشورهای 
پیشرو می باشیم اما در تجاری سازی محصول و علم دچار مشکل هستیم.
سفیر  که  است  این  دیگر  اشتباه  رویکرد  کرد: یک  اظهار  احمد سبحانی 
و  اقتصاد  بحث  در  افت  بزرگترین  این  و  کند  واسطه گری  ما  برای  باید 
صادرات است زیرا سفرا و دیپلمات ها در کشورهای مقصد تعدادشان از 
انگشتان یک دست نیز کمتر می باشد و توان پاسخگویی به این حجم 
برای  باید  لذا  ندارند  را  امنیتی  از درخواست های تجاری و غیر تجاری و 
آنها مسیر مشخص شود بطور مثال یک شرکت تولید کننده یک محصول 
از طریق اینترنت، ارتباط با شرکا و رقبا و حتی کشورهای مقصد فعالیت 
از وزارتخانه و سفیر و  نیاز  با توجه به  انجام دهد سپس  ابتدایی را  های 
رایزن اقتصادی درخواست کار مشخص و هدف مشخص نماید بطور مثال 
اگر محدودیت ویزا یا هزینه سفر داشته باشد با سفارتخانه رایزنی کند که 
رایزن اقتصادی به نمایندگی از وی برای انجام امور به درخواست کننده 

خدمت یا کالا مراجعه نماید و امور حقوقی اولیه را انجام دهد.
برای توسعه اقتصادی و تولید ثروت باید تفکر خلاق داشت

تفکر  باید  خاص  کالاهای  برای  گفت:  نیز  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
منحصر به فرد داشت.

صادرات  بزنیم،  جدید  حرف  باید  جدید  دنیای  به  ورود  برای  افزود:  وی 
باشد که  اقتصادی می  توسعه  راستای  نو در  نوعی گفتمان  خدمات فنی 
باید مورد توجه قرار گیرد.علی فتی تصریح کرد: لابیگری سیاسی در کنار 
نیاز سنجی موثر خواهد بود و هیچ کدام به تنهایی منجر به تولید ثروت و 
قدرت نمی شود.این مقام مسئول بیان داشت: سرعت کم تجاری سازی 
محصول عامل بازدارنده توسعه و پیشرفت است و شرکت ها باید خود را با 

علم روز همگام سازند تا این خلا پوشش داده شود.
گذاری  و هدف  نیاز سنجی  بر  تاکید  فناوری ضمن  و  علم  پارک  رئیس 
ارائه  آمادگی  هرمزگان  فناوری  و  علم  پارک  گفت:  سیاسی  و  اقتصادی 
خدمات فنی  و آموزشی در حوزه اقتصاد دانش بنیان به علاقه مندان می 
با رایزن های اقتصادی در جهت رشد بینش  باشد و تمایل به همکاری 
فردی آنها نسبت به زیست بوم فناوری می باشد.در پایان این بازدید جلسه 
ای با شرکت ها و موسسات مستقر در پارک علم و فناوری در راستای هم 
اندیشی برای استفاده دو جانبه از خدمات وزارت امورخارجه و پارک علم و 

فناوری و شرک های دانش بنیان برگزار شد.

خبر خبر

 هرمزگان من- رئیس شورای شهر بندرعباس گفت: شهردار وظیفه 
دارد در جلساتی که اعضای شورا برنامه ریزی می کنند در بین مردم 

حضور داشته باشد.
این شورا در بیست  به حیدری سراجی عضو  فاطمه جراره خطاب   
اعضای شورا  اظهار کرد:  بندرعباس،  و هفتمین جلسه شورای شهر 
مسائل را صادقانه مطرح کنند. موضوع بودجه الان در حال بررسی 
است. نگاه کمیسیون بودجه و برنامه ریزی شورا در موارد مرتبط به 
این بوده است که نگاه کمیسیون بودجه به تمام  پرسنل شهرداری 
رفاهیات، بالاتر از رقم هایی که شهردار پیشنهاد داده اند، اتفاق بیفتد .

وی ادامه داد: کمیسیون تخصصی در حال بررسی این موارد است و 
اگر اعضا دغدغه دارند در جلسات کمیسیون تخصصی شرکت کنند و 

بدین گونه سایر اعضا را قضاوت نکنند.
از حق  استفاده  خاطر  به  را  شورا  اعضای  نباید  اینکه  بیان  با  جراره 
قانونی خود برای طرح سوال متهم کنیم، گفت: اینکه تمام روال کار 
ایجاد  برای شهروندان  نگرانی  به سمت نطق هایی که  ببریم  را  شورا 

می کند، درست نیست.
با بیان اینکه هیچ اختلافی بین اعضای شورا نیست، ادامه داد:  وی 

حضور اعضا در مساجد محلات طبق قولی است که تک تک اعضا به 
شهروندان داده اند.

جراره افزود: حضور درمساجد وشنیدن دغدغه و نگرانی شهروندان و 
اولویت بندی بر مبنای نیازهرمحله انجام می شود.

که  شده  داده  مساجد  در  قولی  چه  آن  از  خارج  کرد:  تصریح  وی 
یک سال بودجه شهرداری را در برگرفته است.اگر اعضا دغدغه دارند 

درجلسات شرکت کنند.
رئیس شورای شهر بندرعباس اضافه کرد: اگر شهردار دغدغه خدمت 

به مردم دارد درجلسات شرکت کند و در میان مردم باشد.
اعضای  که  جلساتی  در  دارد  وظیفه  شهردار  گفت:  همچنین  جراره 

شورا برنامه ریزی می کنند در بین مردم حضور داشته باشد.
رئیس شورای شهر بندرعباس افزود: نمی توان ادعای کار جهادی کرد 

اما از شنیدن دغدغه مردم فراری باشیم.
وی عنوان کرد: همینطور که هرجلسه تاکید می کنیم اعضای شورا 
باید اتحاد داشته باشند، درگفتارمان، نگاه مان هم همین موضوع مد 

نظر قرارگرفته شود.
است،  شهرداری  کار  بر  نظارت  شورا  اعضای  وظیفه  بیان  با  جراره 

با دقت  را  نظارتی خود  کار  دارند  وظیفه  اعضای شورا  کرد:  تصریح 
انجام دهند.

رئیس شورای شهر در ادامه به تعیین تکلیف وضعیت ساکنین منطقه 
آیت الله غفاری است، تاکید کرد و گفت: ساکنان این مناطق چندین 

سال به دنبال سند و بلاتکلیف هستند.
پایان سال  تا  بر پرداخت کامل حق و حقوق پرسنل شهرداری  وی 
و  تنظیف  به خصوص  کارگران  حقوق  پرداخت  افزود:  و  کرد  تاکید 

فضای سبز در اولویت قرار گیرد.

هرمزکان من-  عضو شورای شهر بندرعباس با انتقاد از سخنان 
برخی اعضای این شورا گفت: رفتار برخی اعضای شورا حاکی 

از سهم خواهی آنها از شهردار است.
شهر  شورای  جلسه  هفتمین  و  بیست  در  کناری نژاد  احمد   

بندرعباس، اظهار کرد: چندین جلسه برای رفع دغدغه پرسنل 
شهرداری در زمینه حقوق و مزایا برگزار شده است.

وی تصریح کرد: اگر لازم باشد پرسنل شهرداری می توانند از 
خواسته هایشان دفاع کنند. اینکه بعضی اعضا به گونه ای دفاع 
می کنند که گویی سهم خواهی از شهردار داشتند این ذهنیت 
و  رفته  جلو  بدین شکل  گویا  که  بوجود  می آورد  شورا  در  را 

ادامه داشته است.
عضوشورای شهر بندرعباس ادامه داد: تکریم پرسنل شهرداری 

از اولویت های شورا است.
کناری نژاد در پاسخ به نطق یک عضوشورا تاکید کرد: اینکه 
به خصوص  تهمت می زنیم  یکدیگر  به  وتحقیق  آگاهی  بدون 
اگر از جانب یک روحانی اتفاق بیفتد چندان پسندیده نیست.

کناری نژاد با بیان اینکه دوستان به گونه ای رفتار می کنند که 
گویی سهم خواهی شده است، تاکید کرد: اگر لازم باشد پرسنل 
شهرداری می توانند از خواسته هایشان دفاع کنند. اینکه بعضی 
اعضا به گونه ای دفاع می کنند که گویی سهم خواهی از شهردار 
داشتند این ذهنیت را در شورا بوجود  می آورد که گویا بدین 

شکل جلو رفته و ادامه داشته است.
عضو شورای شهر بندرعباس در پایان خاطرنشان کرد: بعضی 
دوستان به ظاهر لباس وحدت و همدلی بر تن می کنند اما بر 

طبل ناامیدی، اختلاف و تهمت می کوبند.
وی خطاب به اعضای شورا گفت: توجه کنیم که شان و جایگاه 
مردم صحبت  نمایندگان  جایگاه  در  و  نیاوریم  پایین  را  شورا 

کنیم.

هرمزگان من- محمدعلی دادورمدیرعامل شرکت نفت ستاره 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  هیأت  رئیسه  جمع  در  خلیج فارس 
حوزه های  در  شرکت  این  فعالیت های  به  اشاره  با  بندرعباس 
با  تا  نموده ایم  سعی  همواره  گفت:   ... و  فرهنگی  اجتماعی، 
اثرات  منشأ   ... و  اجتماعی  فرهنگی،  پروژه های  در  مشارکت 
خیر در استان هرمزگان و شهر بندرعباس باشیم .وی ساخت 
مدرسه، بیمارستان و سایر مراکز خدماتی را از برنامه های این 
انجام  وظیفه در حوزه  شرکت اعلام کرد و گفت: ما در کنار 
کاری خود، هم  اکنون ساخت بیمارستان و چند پروژه دیگر از 

برنامه های در دست اجرای این شرکت است
.وی از اعلام آمادگی این شرکت در همکاری با دانشگاه آزاد 
انعقاد  با  راستا  این  در  افزود:  و  داد  خبر  بندرعباس  اسلامی 
آب  منابع  آب شیرین کن،  حوزه های  در  همکاری  تفاهم نامه 
سطحی و سایر پروژه های در دست توسعه همکاری خواهیم 
استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس  کامرانی  احسان  کرد. 
دانشگاه  این  توانمندی های  به  نشست  این  در  نیز  هرمزگان 
این دانشگاه برحسب  پرداخت و گفت:  در حوزه های مختلف 
وظیفه اجتماعی خود، در همه شهرهای استان گسترده شده و 

با توجه به نیاز و پتانسیل هر منطقه با توسعه رشته های مورد 
نیاز در حال انجام وظیفه است.

وی تأکید کرد: ورود صنایع بزرگ برای تغییر چهره علمی و 
فرهنگی این شهرها باید در کنار توسعه دانشگاه ها اتفاق بیافتد 
به عنوان سنگ زیربنای توسعه  اول  زیرا که دانشگاه در وهله 
تغییر  و  فراهم  نیز  را  منطقه  نیازهای  سایر  می توانند  علمی 
دهد و اینجاست که نیازمند کمک صنایع به توسعه دانشگاه 
برجسته شورای  به عنوان عضو  دادور  این نشست  هستیم. در 

مرکز رشد واحدهای فناور واحد بندرعباس برگزیده شد.

رئیس شورای شهر بندرعباس تاکید کرد: 

شهردار وظیفه دارد در بین مردم حضور داشته باشد

عضو شورای شهر بندرعباس در انتقاد به نطق یک عضو شورا:

رفتار برخی اعضای شورا حاکی از سهم خواهی آنها از شهردار است

گسترش همکاری دانشگاه و صنعت

هرمزگان من- نماینده مردم غرب هرمزگان در خانه 
در  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  و  ملت 
دانشکده  احداث  درباره  خیران،  از  جمعی  با  نشست 

علوم پزشکی در بندرلنگه هم اندیشی کردند.
با حضور احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان 
علوم  دانشگاه  رییس  فرشیدی  حسین  مجلس،  در 
شهرستان  فرماندار  مرادزاده  هرمزگان،  پزشکی 
این  امام جماعت اهل تسنن  بندرلنگه و شیخ راهبر 
هم  نشست  منطقه  ازخیرین  جمعی  و  شهرستان 
پزشکی  دانشکده  ساختمان  احداث  درباره  اندیشی 

شهرستان بندرلنگه تشکیل شد.
احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس 
در  که  کرونایی  شرایط  به  اشاره  با  اسلامی  شورای 
تاثیر  تحت  را  دنیا  حتی  و  کشور  موارد،  از  بسیاری 
سلامت  شهدای  خاطره  و  یاد  همچنین  و  داده  قرار 
گفت: متاسفانه در دو سال اخیر بسیاری از هموطنان 
عزیزمان را از دست دادیم، بسیاری از نیروهای خادم 

کادر درمان شهید شدند تا ما بمانیم.
نماینده غرب هرمزگان با تاکید بر گسترش فضاهای 
آموزشی، درمانی و تربیت نیروهای بهداشت و درمان 

منابع،  توزیع  در  عدالت  باید  مردان  دولت  افزود: 
ثروت، منابع انسانی و سایر موارد را سر لوحه کارهای 
در  اجتماعی  مهم  نیازهای  از  ویکی  دهند  قرار  خود 
دانشکده  احداث  استان،  و غرب  بندرلنگه  شهرستان 
در  پروژه  این  ساخت  باید  که  است  پزشکی  علوم 

کمترین زمان ممکن آغاز شود.
وی از خیران تقاضا کرد با کمترین اعتبار ممکن هم 
با همکاری دانشگاه علوم پزشکی احداث  و  که شده 

این پروژه اجرایی شود.
پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  فرشیدی  حسین 
شهرستان  خیرین  و  مردم  از  تقدیر  با  هم  هرمزگان 
درمان  و  بهداشت  مجموعه  از  حمایت  در  بندرلنگه 
گفت: هر پیشرفت و موفقیتی که در خدمات بهداشتی 
و درمانی حاصل می شود نتیجه همکاری های خوب 

مردم است.
از دیر  افزود:  علوم پزشکی هرمزگان  دانشگاه  رییس 

هنگام احداث دانشکده علوم پزشکی در غرب استان 
دغدغه بزرگ دانشگاه بوده و با توجه به شرایط، لازم 

است هر چه سریعتر این پروژه به سر انجام برسد.
سوی  از  که  دانشجو  افزایش  مجوز  به  اشاره  با  وی 
شورای عالی انقلاب فرهنگی به وزارت بهداشت داده 
در  تا  شده  مکلف  بهداشت  وزارت  کرد:  تاکید  شده، 
افزایش دانشجو را در دانشگاه  سال تحصیلی جدید، 
نتوانیم هر چه  اگر  و  باشد  داشته  های سطح کشور 
زودتر این دانشکده را احداث کنیم در جذب سهمیه 

دانشجو در استان موفق نخواهیم بود.
فرشیدی تصریح کرد: در شروع کار دانشکده پزشکی 
راه  را  رشته   ۵ حداقل  می توان  بندرلنگه  شهرستان 
اندازی کرد تا در چند سال آینده تبدیل به دانشگاه 
تشکیل  امنای  هیات  مقررشد،  نشست  این  شود.در 
شهرستان  پزشکی  دانشکده  احداث  برای  شده 
کرده  اقدام  خیرین  سایر  جذب  به  نسبت  بندرلنگه 
مشارکت  میزان  و  بندی  جمع  فرصت  اولین  در  و 
این پروژه طی جلسه  برای شروع  خیرین و دانشگاه 

ای مشخص شود.

هرمزگان من- استاندار هرمزگان گفت:امنیت سرمایه گذاران خارجی 
در استان تضمین شده است.

یکی  افزود:  بندرعباس  در  ژاپن  سفیر  با  نشست  در  دوستی  مهدی 
از راهبرد های اساسی دولت در سیاست خارجی نگاه به شرق است 
در  ویژه ای  جایگاه  و  است  شرقی  استوانه های  از  یکی  ژاپن  وکشور 

روابط خارجی با ایران دارد.
وی گفت: با توجه به گذشته روشنی که در روابط ایران و ژاپن بوده 

امیدواریم که بتوانیم همکاری ها را به سرعت توسعه دهیم.
نظیری که در  بی  با ویژگی های  افزود: هرمزگان  استاندار هرمزگان 
مسیر توسعه معدنی، گردشگری، انرژی، ترانزیت و حوزه دریا دارد، 

می تواند یکی از مقاصد اصلی ژاپنی ها برای سرمایه گذاری باشد.
دوستی گفت: در این نشست مقرر شد کارگروه مشترک به مسائل 
گذاری ها  سرمایه  و  موضوعات  زودتر  چه  هر  تا  بپردازد  جزئی تر 
عملیاتی شوند.وی با اشاره به اینکه امنیت سرمایه گذاری در استان 
تضمین شده است، افزود: هرمزگان برای سرمایه گذاران بویژه سرمایه 
پایین دستی پتروشیمی، تنوع بخشی به  گذاران خارجی در عرصه 

زنجیره تولید فلزات و گردشگری می تواند مقصد مناسبی باشد.
به  مربوط  فناوری های  عرصه  در  ژاپنی ها  گفت:  هرمزگان  استاندار 
قابل  کمک  می توانند  توسعه  وری  بهره  افزایش  و  آبزیان  پرورش 

توجهی داشته باشند.

دوستی افزود: امنیت دریایی وظیفه دولت است و برای همه شناور ها 
در محدوده استان هرمزگان و تنگه هرمز امنیت تامین شده است.

سفیر ژاپن در ایران هم در این نشست گفت: هرمزگان ظرفیت های 
دارد.گازوتوشی  و صنعتی  گردشگری  زمینه های  در  بالایی  محیطی 
روابط  و  شوند  رفع  تحریم ها  سرعت  به  امیدواریم  افزود:  آیکاوا 
اقتصادی بین ژاپن و استان هرمزگان به صورت چشمگیر توسعه یابد.
وی گفت: با توجه به حضور کشتی های ژاپنی در آب های خلیج فارس 
از ایران می خواهیم امنیت این کشتی ها را برقرار کند.سفیر ژاپن در 
ایران افزود: بررسی استان هرمزگان از نظر اقتصادی از اهداف سفرم 

به این استان است و معتقدم که به اهدافم رسیدم.

عضو مجمع نمایندگان استان :

استاندارتاکید کرد:

احداث دانشکده علوم پزشکی یکی از نیازهای مردم غرب هرمزگان است

 امنیت سرمایه گذاران خارجی در استان تضمین شده است
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اقتصادی

تولید بیش از 5 میلیارد و 
۴۰۰میلیون کیلووات ساعت 
انرژی در نیروگاه بندرعباس

شرکت  برداری  بهره  معاونت  سرپرست  من-  هرمزگان 
مدیریت تولید برق هرمزگان گفت: انرژی تولیدی نیروگاه 
بندرعباس در 11 ماهه امسال از مرز ۵ میلیارد و 6۷۰ 

میلیون کیلووات ساعت گذشت.
شرکت  برداری  بهره  معاونت  سرپرست  مرادی  مهدی 
این  مشارکت  به  اشاره  با  هرمزگان  برق  تولید  مدیریت 
نیروگاه در جذب بار راکتیو سلفی جنوب شرق کشور و 
انرژی  میزان  این  از  داشت:  اظهار  منطقه،  ولتاژ  تصحیح 
۳۲۰هزار  و  میلیون   6۷۰ و  میلیارد   ۵ حدود  تولیدی 
کیلووات ساعت سهم واحدهای بخار و حدود 1۵۲میلیون 
بوده  نیروگاه  گازی  واحدهای  سهم  کیلووات  ۷9هزار  و 

است.
وی در پایان افزود: نیروگاه بندرعباس با ۴ واحد بخاری و 
۲ واحد گازی با ظرفیت یک هزار و ۳۲۰ مگاوات به عنوان 
در  بسزایی  نقش  کشور،  جنوب شرق  نیروگاه  بزرگترین 

پایداری شبکه برق سراسری و تامین برق استان دارد.

***
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان:

نگران تامین مرغ موردنیاز 
شب عید و ماه مبارک رمضان 

هرمزگان نیستیم
هرمزگان من-  رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان 
گفت: برنامه ریزی لازم جهت تامین گوشت مرغ مورد نیاز 

در ایام پایانی سال به عمل آمده است.
عباس مویدی در قرارگاه امنیت غذایی استان هرمزگان 
مورد  مرغ  تامین  برای  لازم  پیش بینی های،  در خصوص 
کرد:  اظهار  رمضان،  مبارک  ماه  ایام  و  عید  شب  نیاز 
روزانه 1۴6 تن مرغ کشتار و وارد بازار می شود که طبق 
تامین  جهت  لازم  ریزی  برنامه  آمده  عمل  به  تمهیدات 
ایام پایانی سال به عمل آمده  گوشت مرغ مورد نیاز در 
میزان  سال جاری  ابتدایی  ماه   1۰ در  افزود:  است.وی 
جوجه ریزی نسبت به مدت مشابه سال گذشته حدود 1۰ 

درصد با افزایش روبرو شد.
پایان  در  هرمزگان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
خاطرنشان کرد: میزان جوجه ریزی در بهمن ماه  تاکنون 
بیش از دو ملیون و 1۰۰ هزار  قطعه بوده و پیش بینی 

می شود این عدد به دو میلیون و ۲۰۰ هزار قطعه برسد.

***
مدیرکل راه و شهرسازی استان خبر داد: 

ثبت نام حدود ۷۰ هزار 
نفرهرمزگانی در طرح نهضت 

ملی مسکن 

استان هرمزگان  راه و شهرسازی  من-  مدیرکل  هرمزگان 
گفت: 11 هزار و ۲9۷ هرمزگانی واجد شرایط مشارکت 

در نهضت ملی مسکن هستند.
ثبت نام  کیف  و  کم  از  گزارشی  ارائه  با  رضایی  آرش 
شهروندان در استان برای طرح نهضت ملی مسکن، گفت: 
تا این لحظه در حدود ۷۰ هزار نفر برای مشارکت در طرح 

نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند.
وی همچنین عنوان کرد: از این تعداد و پس از پالایش 
در  مشارکت  شروط  به  توجه  با  شده  ثبت نام  افراد  کلی 
طرح نهضت ملی مسکن، تاکنون 11 هزار و ۲9۷ نفر حائز 

شرایط تشخیص داده شده اند.
مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان افزود: سهمیه 
استان هرمزگان در طرح نهضت ملی مسکن برای ۴ سال 
شده  تعیین  مسکونی  واحد   9۵۰ و  هزار   ۴9 آن  اجرای 
است که بر این اساس ۲9۸ هکتار زمین از منابع طبیعی 
تملک شده است و امور اداری آن وارد فاز اجرایی شده 

است.
جاسک،  میناب،  حاجی آباد،  مسئول،  مقام  این  گفته  به 
خمیر، بستک، پلُ و کنگ، از جمله مناطقی هستند که 
برای کلید زدن پروژه نهضت ملی مسکن، تعیین زمین در 
مناطق پیرامونیِ آنها انجام شده است و با طی شدن روال 
کارها در کمیسیون ماده ۵ و مشخص شدن نوع و شرایط 
پالت های مسکونی از سوی متقاضیان، کار ساخت و ساز 

آغاز خواهد شد. 

خبر

نقش پررنگ شرکت نفت ستاره 
خلیج فارس در ایفای

 مسئولیت های اجتماعی

هرمزگان من- شرکت نفت ستاره خلیج فارس درایفای مسئولیت 
های اجتماعی نقش پررنگ دارد. شرکت نفت ستاره خلیج فارس با 
گسترش نقش مشتریان بین المللی خود در ایفای مسئولیت های 

اجتماعی همواره بر توسعه جوامع محلی تاکید دارد. 
در راستای گسترش فعالیت های عام المنفعه با نگاه به توسعه پایدار، 
مسئولیت های  ایفای  پیشنهاد  خلیج فارس  ستاره  نفت  شرکت 
شرکت  این  المللی  بین  خیر  مشتریان  از  یکی  به  را  اجتماعی 
افزایش  برای  همکاری  تفاهم نامه  انعقاد  به  منجر  و  کرد  ارائه 
به  توجه  با  اقدام  این  شد.در  هرمزگان  آموزشی  زیرساخت های 
نیازسنجی های صورت گرفته برای گسترش فضاهای آموزشی در 
احداث  پروژه  در  هرمزگان  استانداری  با  همکاری  قرارداد  استان، 
مدرسه 18 کلاسه واقع در شهرک پیامبر اعظم بندرعباس منعقد 

شد.
استان هرمزگان منجر  زیرساخت های  توسعه  به  این طرح  اجرای 
می شود و گامی در راستای تحقق اهداف عمل به مسئولیت های 

اجتماعی بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان است.
شرکت نفت ستاره خلیج فارس علاوه بر رسالت خطیر تأمین بخش 
در  پیشرو  صنایع  از  کشور  سوخت  سبد  فرآورده های  از  عمده ای 
عمل به مسئولیت های اجتماعی است و با رویکرد توسعه ی پایدار 

همواره ارتقا سطح زندگی جوامع محلی را مدنظر قرار داده  است.
ارائه خدمات امدادی و پشتیبانی پس از وقوع زمین لرزه های مهیب 
العجل  و ساخت ضرب  زلزله زده  مناطق  به ساکنان  فین  در شهر 
بخشی  زرتو  و  غربی  گیشان  روستاهای  در  مسکونی  واحدهای 
بری  پیش  می رود.  شمار  به  راستا  این  در  نظیر  کم  اقدامات  از 
نفت ستاره خلیج فارس،  تختخوابی  بیمارستان 264  روند ساخت 
مشارکت در اجرای طرح پیک سایی شبکه بندرعباس، تأمین برق 
و آب مورد نیاز آب شیرین کن یک میلیون مترمکعبی بندرعباس، 
بزرگ ترین مرکز تجمیعی واکسیناسیون کرونا در شهر  راه اندازی 
بندرعباس  فرهنگیان  درمانگاه  تجهیز  و  بازسازی  و  بندرعباس 
نیز از جمله دیگر اقدامات مهم اخیر این شرکت در زمینه ایفای 
مسئولیت های اجتماعی به شمار می رود تا هرمزگان بیش از پیش 

در مسیر توسعه بر بلندای قله های افتخار بدرخشد.

مدیرعامل ایزوایکو: 
هیچ یک از مدیران ایزوایکو 

پروازی نیستند

 هرمزگان من- مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
ایران گفت: هیچ یک از مدیران ایزوایکو پروازی نیستند و در آینده 

هم از این چنین مدیرانی استفاده نخواهم کرد. 
سلمان ضربی ادامه داد: من نیز در بندرعباس و در محل کارخانه 

مستقر هستم. 
وی اضافه کرد: کارفرمایان ما در همه جای ایران هستند و بنده فکر 
می کنم مدیران ایزوایکو باید نه تنها مدیران ملی بلکه بین المللی 
باشند؛ مدیر باید در همه جا حضور داشته باشد، باید در جلسات 
کارفرما شرکت کند و پیگیری امور مربوط به مجتمع در خارج از 

استان یک ضرورت است.
بازنشستگان  بکارگیری  شائبه  خصوص  در  همچنین  ضربی 
در  را  بازنشسته ای  شخص  هیچ  مدیریتی،گفت:  های  پست  در 
برای  اما  کرد،  نخواهیم  کارگیری  به  مستقیم  صورت  به  ایزوایکو 
برای  مجتمع  بازنشستگان  تجربه های  و  ها  توانمندی  از  اینکه 
کار لازم  بهره مند شویم، سازو  کاری  های  ارتقاء روش  و  آموزش 
بررسی  دست  در  ایزوایکو  بازنشستگان  کانون  اندازی  راه  برای 
اولویت دار  های  برنامه  به  اشاره  با  ادامه  در  ضربی  سلمان  است. 
ایران، اظهار کرد: توسعه  مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
عملکرد  مستمر  پایش  دانش افزایی،  سالاری،  شایسته  فرهنگی، 
اعتماد  جلب  راستای  در  تلاش  و  مداری  مشتری   انسانی،  نیروی 
کارفرمایان، تحول پذیری، صداقت و وفای به عهد را در دوره جدید 

حتما سرلوحه کارمان قرار خواهیم داد.
برای  ایران  فراساحل  صنایع  و  کشتی سازی  مجتمع  افزود:  وی 
نیازمند  ببخشد،  تحقق  را   1404 برنامه  اهداف  بتواند  اینکه 
پست  در  بومی  نیروهای  از  استفاده  که  است  متخصص  نیروهای 
بود و تلاش خواهم کرد  اولویت اصلی من خواهد  های مدیریتی 
همکاران خود را از میان شاغلان در همین مجتمع انتخاب کنم یا 

کسانی که سابقه کار در اینجا دارند.
و  این  از  پیش  توانمندی  افرادی  است  ممکن  داد:  ادامه  ضربی 
تغییرات  به دلیل  یا  و  اند  داشته  که  هایی  توانمندی  علی رغم 
به طور  کنار گذاشته شده اند،  یا  و  رفته  این مجموعه  از  مدیریتی 
از همه آن ها دعوت خواهد شد که به مجموعه برگردند و  حتم 
منشأ خیر برای مجموعه باشند.وی تصریح کرد: از همه نیروها و 

مدیران کارآمد درون استان کمک و مشورت خواهیم گرفت.

خبـر

هرمزگان من- سرپرست معاونت راهداری اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای هرمزگان از برگزاری مناقصه تعریض و بهسازی مسیر 

لمزان- دژگان و بازگشایی پاکات مناقصه در هفته جاری خبر داد.
محور  خصوص  در  مردمی  گلایه های  به  اشاره  با  محمدی  علیرضا 
لمزان به دژگان و حواشی ایجاد شده گفت: با توجه به خرابی سطح 
مناقصه روکش  آمده  به عمل  پیگیری های  با  آسفالت محور،  رویه 
و  انجام  گذشته  سال  در  ابلاغی  اعتبار  تناسب  به  مسیر  آسفالت 
پیمانکار نیز تعیین شد که متاسفانه پیمانکار از ادامه کار صرف نظر 
کرد؛ لذا برگزاری مناقصه مجدد در سال جاری در دستور کار قرار 
سوی  از  مشارکتی  نیز  مجدد  مناقصه  برگزاری  علی رغم  که  گرفت 

پیمانکاران منطقه صورت نپذیرفت.
محمدی در ادامه افزود: بر اساس درخواست های مکرر مردم منطقه 
راستای  در  نهایتاً  مسیر،  این  تعریض  و  بهسازی  ارتقاء،  بر  مبنی 
تحقق این مطالبه عمومی، اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
با تلاش های صورت  و  آورد  به عمل  را  پیگیری های لازم  هرمزگان 
گرفته، مناقصه تعریض مسیر مورد اشاره به طول ۷ کیلومتر در حد 

فاصل لمزان به سمت پدل برگزار شد.

وی با اعلام اینکه پاکت های مناقصه در هفته جاری بازگشایی می 
شود ابراز امیدواری کرد: به زودی عملیات اجرایی پروژه مذکور پس 

از طی مراحل قانونی و مشخص شدن پیمانکار مربوطه آغاز شود.
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده  سرپرست معاونت راهداری 
ای استان هرمزگان یادآور شد: در پی وقوع سیل اخیر و در اثر آب 

بردگی های ایجاد شده، متاسفانه خسارت های وارده به این محور 
خصوصاً در حد فاصل لمزان به پدل بیشتر شد و به همین منظور 
بازدید های متعددی توسط مسئولین امر صورت گرفت؛ به طوری 
که آخرین بازدید با حضوراحمد جباری نماینده مردم غرب استان در 
مجلس شورای اسلامی انجام شد و تصمیمات مهمی در خصوص رفع 

ایرادات و اشکالات و تامین اعتبار پروژه اتخاذ گردید.
اساسی  مشکل  رفع  تا  مسیر  گیری  لکه  کرد:  خاطرنشان  محمدی 
به صورت روزانه توسط اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
هرمزگان در حال اقدام است و در مورد لکه گیری و رفع خرابی ها 
نیز مکاتبه و پیگیری های لازم انجام شده است که به محض صدور 

مجوز؛ مناقصه مربوط به این مهم نیز به فوریت انجام خواهد شد.
جاده  کاربران  و  منطقه  فهیم  مردم  از  پایان  در  محمدی  علیرضا 
های خواست به هنگام عبور از این مسیر برای حفظ سلامت خود 
با  ابراز امیدواری کرد  و سایرین نکات ایمنی را رعایت کنند و وی 
کل  اداره  های  پیگیری  و  استان  محترم  مسئولین  مردم،  همراهی 
راهداری و حمل و نقل جاده ای؛ مشکلات این محور به سرعت رفع و 

موجبات افزایش ایمنی کاربران جاده ای را فراهم آورد.

از  گزارشی  نشستی  در  هرمزگان  منطقه  مدیرمخابرات  من-  هرمزگان 
فعالیت های مجموعه مخابرات منطقه در حوزه های مختلف ارائه کرد.

استان  کابل های مخابراتی در سطح  به سرقت  اشاره  با  مهدی حیدری 
افزود: سرقت مکرر تجهیزات مخابراتی این شرکت را با مشکلاتی مواجه 
و  کند  تحمیل می  به شرکت  را  زیادی  های  هزینه  که  به طوری  کرده 

موجب قطعی تلفن ها و راه های ارتباطی شده است.
ابتدای سال تا پایان بهمن 1۴۰۰ را  از  وی تعداد مشترکین تلفن ثابت 

9۴۵۴ مشترک اعلام کرد. 
جهت  پورت   11۰۰ و  نوری  فیبر  شبکه  کیلومتر   9۰ اجرای  افزود:  وی 
توسعه FTTH از دیگرعملکرد مخابرات منطقه از ابتدای سال جاری تا 

پایان بهمن ماه به شمار می رود.

مدیر مخابرات منطقه هرمزگان اظهار داشت: از ابتدای سال جاری سهم 
کاربران استان از اینترنت نسل سوم  ۴۲سایت ،نسل چهارم 1۲ سایت و 

۲۲ سایت جدید همراه اول بوده است.
حیدری با اشاره به مطالبات این شرکت از مشترکین حقیقی و حقوقی 
شرکت  و  اپراتورها  بخش  در  منطقه  مخابرات  گفت:  هرمزگان  استان 
دولتی  ادارات  بخش  در  ریال،  میلیارد  به ۴۰۰  قریب  پروانه  دارای  های 
و شرکت ها حدود ۲۰۰ میلیارد ریال و در بخش تلفن ثابت بیش از ۸۰ 
میلیارد ریال طلبکار است. مدیر مخابرات منطقه هرمزگان در این نشست 
ازافزایش هزینه های انجام خدمات مخابراتی ، نگهداری و خرید تجهیزات 

و لزوم افزایش تعرفه های مخابراتی خبرداد.

هرمزگان من- مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس گفت: همه 
تلاش های واحد های مختلف شرکت صبا فولاد خلیج فارس باید 
شورای  جلسه  در  دشتیانه  باشد.احسان  تولید  اهداف  به  رسیدن 
انجام  بر  شرکت  پرسنل  و  مدیران  همه  اهتمام  به  شرکت  مدیران 
خلیج  فولاد  صبا  جایگاه  ارتقا  برای  تلاش  و  تاکید  محوله  وظایف 
فارس و تصاحب اهداف برنامه ریزی شده کوتاه و بلند مدت را مورد 

تاکید قرار داد.
وی با اشاره به اهمیت جایگاه تولید در راس همه امورشرکت اظهار 
به سمت  باید  شرکت  مختلف  های  واحد  های  تلاش  :همه  داشت 
به  رسیدن  و  تولید  افزایش  آن  به طبع  و  تولید  اهداف  به  رسیدن 
دشتیانه  باشد.  افتتاح  از  سال  چند  گذشته  از  پس  اسمی  ظرفیت 
افزود: حل سریع مشکلات جدی موجود در بخش تولید و بخصوص 
از   ، تولید  وضعیت  سازی  بهینه  منظور  به  قطعات  موقع  به  تامین 

اولین دستور کار های جدی مرتبط با اهداف تولید است.
مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس برنامه ریزی و اقدام موثر 
به منظور اجرای پروژه های توسعه ای شرکت را مهم دانست و گفت: 
توسعه شرکت صبا  آغاز عملیات طرح  و  توسعه  بررسی طرح های 
فولاد خلیج فارس یکی از اهداف بلند مدت تعیین شده برای این 
شرکت است و توجه به این مهم از امروز در دستور کار قرار می گیرد.

پرسنل  معیشت  وضعیت  بهبود  و  انسانی  کرامت  حفظ  بر  وی 
تاکید  مورد  را  شرکت  اصلی  صاحبان  عنوان  به  کارگران  بخصوص 
قرار داد و تصریح کرد: تمام تلاشمان را به منظور ایجاد سود بیشتر 

و حفظ حقوق سهامداران که بازنشستگان عزیز و ولینعمتان همه ما 
هستند را به کار می گیریم.

دشتیانه نظم و دقت در اجرای وظایف سازمانی محوله به هر یکی از 
پرسنل و مدیران بخش های مختلف شرکت را مهم دانست و گفت: 
میسر  و  ها  فعالیت  بهبودی  روند  در  پرسنل  از  موثر هر یک  اقدام 
و  اهمیت است  با  بسیار  اهداف  به  کردن شرکت در مسیر رسیدن 
لذا لزوم اجرای برنامه های آموزشی موثر به منظور توانمند سازی 

سرمایه های انسانی شرکت نیز باید مورد توجه قرار گیرد.
بنابراین گزارش، در این جلسه  هر یک از مدیران بخش های مختلف 
مسائل  و طرح  واحد خود  وضعیت  آخرین  گزارش  ارائه  به  شرکت 
توسط  و  جلسه  این  در  پرداختند.همچنین  موجود  های  دغدغه  و 
بازرگانی شرکت صبا  ابراهیم جانقربان به عنوان معاون  مدیرعامل، 

فولاد خلیج فارس معرفی شد.
فارس  خلیج  فولاد  صبا  شرکت  جدید  مدیرعامل  است  گفتنی 
درنخستین حضوردر کارخانه، واحد های مختلف و خط تولید شرکت 

را از نزدیک بازدید نمود.

سرپرست معاونت راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای هرمزگان:

 به زودی عملیات اجرایی تعریض و بهسازی مسیر لمزان- دژگان آغاز می شود

مدیرمخابرات منطقه هرمزگان خبرداد:

مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس تاکید کرد: 

تلاش برای ارتقا جایگاه صبا فولاد خلیج فارس و رسیدن به اهداف تولید

طلب 68۰میلیارد ریالی مخابرات از دستگاه های دولتی و بخش های مختلف هرمزگان

انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  هرمزگان من- مدیرکل 
گفت: عملیات اجرایی ۳۲۰ واحدی مسکن اقدام ملی 
در  هرمزگان  استاندار  حضور  با  بندرعباس  مسکن 

شهرک پیامبر اعظم)ص( این شهرآغاز شد.
شهریار نوری زاده در آیین کلنگ زنی این طرح افزود: 
این طرحی به مساحت نزدیک به ۱۸ هزار مترمربع و 
در قالب چهار بلوک ۱۰ طبقه ای ساخته می شود که هر 
یک از بلوک ها دارای هشت طبقه، یک طبقه همکف 
در طراحی  داد:  ادامه  است.وی  زیرزمین  طبقه  و یک 
با  خوابه  یک  ۹۶واحد  طرح،  این  مسکونی  واحدهای 
مساحت ۶۹ تا ۷۵ مترمربع و ۲۲۵ واحد دوخوابه ۹۴ تا 

۱۰۲ مترمربعی در نظر گرفته شده است.
هرمزگان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
معلولان  برای  واحد   ۳۲ واحدها،  کل  از  اظهارداشت: 
در نظر گرفته شده و همچنین فضای دوچرخه سواری، 
فضای بازی و سرانه ۴۱ مترمربع فضای سبز برای هر 

واحد مسکونی انجام شده است.
نوری زاد یاد آور شد: طرح ۳۲۰ واحدی مسکن اقدام  

و  میلیارد  سه  تسهیلات  با  بندرعباس  مسکن  ملی 
۵۰۰ میلیون ریال  و در صورت تأمین آورده از سوی 

شود.  می  ساخته  سال   ۲ زمان  مدت  در  متقاضیان 
حل  و  مسکن  ساخت  گفت:  نیز  هرمزگان  استاندار 

مشکلات آن ها یکی از برنامه های دولت است.
شناسی های  آسیب  اساس  بر  افزود:  دوستی  مهدی 
و  کیفیت  ها،  زیرساخت  مشکل  سه  گرفته  صورت 
سرعت در ساخت مسکن با تشدید نظارت ها و تشکیل 

کارگروه تخصصی برطرف می شود.
وی با بیان اینکه دولت در صدد برطرف کردن نواقص 
مسکن ملی است، گفت: به دنبال این هستیم خانه های 

با کیفیت در زمان مناسب ساخته شود.
ساخت  برای  سواحل  ظرفیت های  از  باید  افزود:  وی 
بیش  اکنون  کرد.هم  استفاده  مردم  نفع  به  مسکن 
شهرک  سایت  در  مسکونی  واحد   ۵۰۰ و  سه هزار  از 
مسکونی پیامبر اعظم )ص( بندرعباس با پیشرفت پنج 
تا ۵۰ درصد در حال اجرا است.کار ساخت بیش از چهار 
هزار و ۲۰۰ واحد مسکونی بنیاد ساخت و خود مالک 
جاسک،  سیریک،  آباد،  حاجی  های  شهرستان  در  نیز 
بندرخمیر، بندرلنگه و بندرکنگ که در سامانه اقدام ملی 
ثبت نام و آورده خود را به حساب مربوط واریز کرده اند 

در شرف آغاز است.

مدیرکل بنیاد مسکن هرمزگان خبر داد:

آغازعملیات اجرایی32۰ واحد مسکونی در شهرک پیامبر اعظم)ص( بندرعباس 

هرمزگان من-  عضو هیات مدیره شورای بازرگانی 
ایرانیان دبی گفت: با توجه به ظرفیت های استان 
بتوان  اندیشیده شود که  تمهیداتی  باید  هرمزگان 
از آن برای جذب سرمایه گذار در استانی همانند 

هرمزگان استفاده کرد.
اتاق  اعزامی  هیات  با  دیدار  در  موتمنی  هادی 
بازرگانی هرمزگان به دبی اظهار کرد: ظرفیت های 
تجاری استان هرمزگان به عنوان دروازه اقتصادی 

ایران نباید مغفول بماند.
هایی  استان  های  ظرفیت  کرد:معرفی  تاکید  وی 
تاثیرات  المللی  بین  بعد  در  هرمزگان  نظیر 
این  دارد.  کشورمان  اقتصادی  رشد  در  شگرفی 

توجه  با  پایان خاطرنشان کرد:  در  اقتصادی  فعال 
تمهیداتی  باید  هرمزگان  استان  های  ظرفیت  به 
اندیشیده شود که بتوان از آن برای جذب سرمایه 

گذار در استانی همانند هرمزگان استفاده کرد.

عضو هیات مدیره شورای بازرگانی ایرانیان دبی:

تمهیدات لازم برای سرمایه گذاری در هرمزگان اندیشیده شود

***
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هفته نامه

فرماندار ویژه شهرستان میناب خبرداد:  

میناب میزبان جشنواره ملی
 تئاتر درسی

 

یافته  اثر راه  هرمزگان من-  فرماندار میناب گفت: تاکنون 2 هزار و 4۰۰ 
به جشنواره ملی تئاتر درسی دانش آموزی به میزبانی این شهرستان بازبینی 

شده است که پیش بینی می شود به بیش از سه هزار و 4۰۰ اثر برسد.
مجید سلحشور در بازدید از دبیرخانه جشنواره ملی تئاتر درسی که به میزبانی 
باشد،  استان هرمزگان و در محل شهرستان میناب می  آموزش و پرورش 
افزود: بعد از ۱۵ سال از آغاز برنامه تئاتر درسی در میناب، هم اکنون این 
برنامه آموزشی تبدیل به جشنواره ملی شده است که نخستین جشنواره ملی 

آن به میزبانی میناب از ۱2 تا ۱۶ اسفندماه جاری برگزار خواهد شد.
وی اظهار داشت: خاستگاه تئاتر درسی از شهرستان میناب می باشد که از 
سال ۸4 آغاز شد و با توجه به مفاهیم عمیق اموزشی و تربیتی این برنامه، 

توانست در سال ۱4۰۰ به عنوان جشنواره ملی در آید.
دانش  درسی  تئاتر  جشنواره  نخستین  داشت:  اظهار  میناب  ویژه  فرماندار 
به  آغاز  آموزان  دانش  آثار  فراخوان  با  آبانماه سالجاری  نیمه دوم  از  اموزان 

کار کرد و تا 2۵ بهمن ماه، فرصت ارسال آثار دانش آموزان به پایان رسید.
سطح  در  جشنواره  این  ۱4۰۰کارناوال  اسفندماه   ۱2 داد:  ادامه  سلحشور 
شهرستان میناب برگزار و ۱۶ اسفند ماه نیز افتتاحیه این جشنواره با معرفی 

نفرهای برتر به پایان خواهد رسید.
سراسر  آموزان  دانش  نظیر  کم  استقبال  مورد  جشنواره  این  یادآورشد:  وی 
البرز،  ارسال شده، استان های  آثار  از بین  تاکنون  کشور قرار گرفته است و 
شرقی  آذربایجان  و  شمالی  خراسان  هرمزگان،  گیلان،  خوزستان،  تهران، 
بیشترین شرکت کننده را داشته اند.این مسوول با بیان اینکه تمام توان را 
برای برگزاری مطلوب این جشنواره به میزبانی شهرستان میناب را به کار 
خواهیم گرفت، اظهارداشت: تلفیق هنر با مفاهیم آموزشی و تربیتی، جذابیت، 
هیجان و انگیزه را به دنبال خواهد داشت و موجب ماندگاری بیشتر مطالب 

و مفاهیم خواهد شد.

***
کمک 33 میلیاردی هلال احمر به 

بیماران هرمزگانی
هرمزگان من- مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان از 33میلیارد 
ریال مساعدت و کمک هزینه درمان به بیمار نیازمند در سال جاری خبر داد.
مختار سلحشور گفت: جمعیت هلال احمر در راستای  اهداف بشردوستانه 
و ارائه خدمات عام المنفعه به بیماران نیازمند خدمات حمایتی ارائه می کند.

سلحشور گفت: از ابتدای امسال تاکنون 33 میلیارد ریال کمک های بلاعوض 
درمانی به صورت پرداخت های مالی به  2۵۰۰نفر و بر حسب هزینه کرد های 
درمانی در زمینه های کمک هزینه تامین دارو، هزینه بستری و جراحی ، تهیه 

اقلام دارویی، پروتز و ارتز در اختیار بیماران نیازمند قرار داده شده است.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر هرمزگان از خیرین دعوت کرد تا با مشارکت 
در پروژه های حمایتی و بشردوستانه این جمعیت، تسکین گر آلام نیازمندان 

و دردمندان شوند.

***
انتخاب بشاگرد به عنوان شهرستان برتر 

رویداد ملی فهمای ۱۴۰۰
مساجد  هنری  فرهنگی  های  کانون  هماهنگی  ستاد  مدیر  من-  هرمزگان 
از استان هرمزگان به عنوان شهرستان  انتخاب بشاگرد  از  استان هرمزگان 

برتر رویداد ملی فهمای ۱4۰۰ خبرداد.
با شعار  حجت الاسلام احمد پهلوانی اظهار کرد: طرح ملی فهمای ۱4۰۰ 
»به توان مردم« در سطح بیش از 2۶ هزار کانون فرهنگی هنری در مساجد 

سراسر ایران اسلامی برگزار شد.
پهلوانی افزود: در سومین رویداد ملی فهما پس از بررسی های جامع سامانه ای، 
هیات انتخاب این رویداد ضمن قدردانی از 42۹ شهرستان مشارکت کننده در 
فهما ۱4۰۰ در مجموع ۱۸ شهرستان را به عنوان شهرستان های برتر درپنج 

سطح و بر اساس تعداد کانون های هر شهرستان معرفی کردند.
کانون   ۱۰۰ تا   ۵۰ دارای  برتر  های  شهرستان  بین  در  بشاگرد  گفت:  وی 

قرار گرفت.
پهلوانی ادامه داد: شبکه رابطین فهما که از سال ۱3۹۸ به صورت آزمایشی 
کار خود را آغاز کرده بود در سال ۱4۰۰ با فعالیت ۱24۰ کانون به کار خود 
انتخاب،  و کیفی هیات  ارزیابی های کمی  از  بین پس  این  در  و  داد  ادامه 
کانون  رابط برتر و شایسته تقدیر در سراسر کشور معرفی شدند.وی اضافه 
کرد: کانون فرهنگی هنری فرقان از شهرستان میناب در جمع کانون های 

رابط شایسته تقدیر قرار گرفت.
و  نزدیک  رقابت  و   ۱4۰۰ فهما  ملی  رویداد  یافتن  پایان  با  افزود:  پهلوانی 
فشرده بچه های مسجد در رواق های ۱2 گانه متشکل از رواق های نور، کتاب، 
دانش، همدلی، فیلم، نمایش، سرود، ترنج، رسانه، قلم، فناوری، کارآفرینی؛ 

اسامی ۱2۱ کانون فرهنگی هنری برگزیده در سراسر کشور اعلام شد.
استان هرمزگان  فرهنگی هنری مساجد  کانون های  مدیر ستاد هماهنگی 
گفت: در این بخش نیز کانون فرهنگی هنری سادات شهرستان میناب در 

رواق سرود به عنوان شایسته تقدیر معرفی شد.

خبر

چهارمین جشنواره هنرهای 
تجسمی فجر هرمزگان برگزار شد

هرمزگان من- چهارمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر بخش تجسم و هنر 
در استان هرمزگان برگزار شد.

هرمزگان،   استان  فجر  تجسمی  هنرهای  جشنواره  چهارمین  هنری  مدیر 
بندرعباس  ماه در معبد هندوهای  بهمن  تا ۳۰  از ۲6  این جشنواره  افزود: 

با محورین هنرهای جدید، هنر اجرا، هنر چیدمان و ویدئوآرت برگزار شد.
با اشاره به اینکه در این جشنواره سعی کردیم به سراغ  ابوذر نوروزی نژاد 
افرادی برویم که در سالیان گذشته کمتر دیده شده اند، اظهار کرد: در کنار 
این موضوع به کیفیت آثار و نگاه متفاوت و جدید به هنر هرمزگان هم توجه 

ویژه ای داشتیم.
وی با بیان اینکه در مجموع 1۳ اجرا نیز در این جشنواره برای مخابین به 
رئیسی،  زاده، معصومه  عبدالله  الهه  مینابیان،  امیر  کرد:  عنوان  درآمد،  اجرا 
خیام مویدی، فرزانه جلالی، امین بهرامی، غفور شهبازی، جواد انصاری زاده، 
اسماعیل پاکدامن، رضا کمالی، میلاد کهن سال، حسین تنی، امین بهرامی، 
آرش اباذرپور، آرش عباس زاده و ابوذر نوروزی نژاد هنرمندان شرکت کننده 

در این جشنواره بودند.
استان هرمزگان در  مدیر هنری چهارمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر 
پایان گفت: از اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان هرمزگان، اداره کل 
دانشگاهی  جهاد  هرمزگان،  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث 
هرمزگان و منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس به واسطه حمایت هایشان در 

برگزاری هرچه بهتر این جشنواره تشکر می کنم.

***
سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان: 

مجوز مشاغل خانگی سه روزه 
صادر می شود

هرمزگان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  -سرپرست  من  هرمزگان 
گفت: مجوزهای مشاغل خانگی آنی و سه روزه از طریق درگاه ملی مجوزها 

صادر می شود.
افزود: برای کسب صدور مجوز آنی،  مجتبی معین وزیری در این خصوص 
متقاضی درخواست خود را ثبت می کند و بعد از آن حداکثر سه روز کاری 
در  و  کند  ثبت  و  بررسی  را  درخواست  این  که  دارد  زمان  اجرایی  دستگاه 
غیر این صورت سامانه به صورت خودکار مجوز را صادر می کند و متقاضی 

می تواند پرینت مجوز خود را دریافت کند.
از کشور اگر بخواهد کسب و کاری را  ادامه داد: هرکسی در هر نقطه  وی 
 https://old.g۴b.ir راه اندازی کند می تواند از طریق درگاه ملی مجوزها
هم شرایط و مدارک لازم برای دریافت مجوز را مشاهده کند و هم درخواست 
تا در زمان مشخص شده مجوزش  الکترونیک ثبت کند  به صورت  را  خود 

صادر شود.
وی اضافه کرد: با توجه به اینکه 1۸ اسفند ماه، آخرین فرصت سازمان ها و 
دستگاه ها برای بارگذاری مدارک مورد نیاز مجوزهای کسب و کار در درگاه 
ملی مجوزهاست انتظار می رود همه نهادهای متولی در این خصوص همکاری 

لازم برای خدمات هر چه سریع تر به مردم به عمل آورند.

***
معافیت مددجویان کمیته امداد 
هرمزگان از پرداخت قبض آب، 

برق و گاز 
هرمزگان من -مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( گفت: طرح تخفیف یا 

معافیت پرداخت قبوض آب، برق و گاز مددجویان این نهاد اجرا شد.
جلیل تراهی افزود: مددجویان تحت حمایت کمیته امداد برای بهره مندی از 
تخفیف یا معافیت پرداخت قبوض آب، برق و گاز شماره اشتراک کنتورهای 

خود را در سامانه »سها« این نهاد ثبت نمایند.
وی با اشاره به اینکه طرح تخفیف یا معافیت پرداخت قبوض آب، برق و گاز 
ویژه مددجویان کمیته امداد در استان هرمزگان اجرایی شد، بیان داشت در 
این طرح مددجویان بدون مراجعه حضوری به این نهاد می توانند از طریق 
سامانه الکترونیکی امداد هوشمند و کارآمد به نشانی  soha.emdad.ir از 
طریق اینترنت گوشی همراه خود با کد ملی سرپرست در قسمت نام کاربری 

و درج رمز عبور اقدام به ثبت اشتراک قبوض خود نمایند.
مدیرکل کمیته امداد هرمزگان ادامه داد: همچنین مددجویان می توانند با 
مراجعه به دفاتر پیشخوان دولت نسبت به ثبت شماره اشتراک کنتورهای 

خود در این سامانه اقدام کنند.
تراهی در پایان یادآور شد: در حال حاضر حدود ۸۷ هزار و ۵۰۰ خانوار تحت 
حمایت کمیته امداد استان هرمزگان هستند که از خدمات مختلف این نهاد 

بهره مند می باشند.

خبر

با  گیشا«  یک  شاعرانه  دیسی  »دگر  نمایش  من-  هرمزگان    
فجر  تئاتر  در چهلمین جشنواره  بندرعباس  هنرنمایی جوانان 

درخشید.
گروه تئاتریکال در بخش دگرگونه های اجرایی جشنواره تئاتر 
فجر با نمایش »دگر دیسی شاعرانه یک گیشا« از بندرعباس به 

چهلمین جشنواره تئاتر فجر راه پیدا کرد. 
چهارده گروه تئاتر از سراسر کشور به این رقابت راه پیدا کرده 
بودند، که با اجرای چشمگیر هنرمندان جوان بندرعباسی، نظر 

داوران تئاتر جشنواره را برای کسب مقام برتر جلب کردند.

از 3  نهایت نمایش »دگر دیسی شاعرانه یک گیشا« یکی  در 
نامزد دریافت مقام برتر بین 14 گروه تئاتر شرکت کننده شد. 
سرانجام، هیات داوران این بخش از جشنواره با اهدا لوح تقدیر 
و جایزه نقدی از ایسا صادقی کارگردان »دگر دیسی شاعرانه 

یک گیشا« برای بیان اجرایی با محوریت بدن تقدیرشد.
علی قاسمی زاده، معصومه جعفری، سیاوش پور سلطان، ریحانه 
بندرعباسی  جوان  هنرمندان  جمله  از  کمالی  مریم  ریحانی، 

هستند که در این نمایش به ایفای هنر پرداختند.

هرمزگان من-  معاون خدمات شهری شهردار بندرعباس از آماده سازی 
بوستان های ساحلی برای استفاده گردشگران نوروزی خبر داد.

کرد:  اظهار  من،  خبرنگارهرمزگان  با  گفت  وگو  در  دهقانی  رحمت الله 
به مدیریت شهرداری  بندرعباس  اسکان گردشگران شهرستان  کمیته 

بندرعباس، فعالیت خود را آغاز کرده است.
بوستان غدیر  از  بندرعباس  بوستان ساحلی شهر  اینکه 9  بیان  با  وی 
در شرق تا بوستان سورو در غرب بندرعباس در حال آماده سازی برای 
استفاده گردشگران نوروزی است، افزود: بهسازی، تعمیر و رنگ آمیزی 
آلاچیق ها، تعمیر و تعویض سیستم روشنایی در این بوستان ها در حال 

انجام است.
عملیات  کرد:  خاطرنشان  بندرعباس  شهردار  شهری  خدمات  معاون 
همسطح سازی و تسطیح بوستان های غدیر و ورزش که دارای ساحل 

ماسه ای هستند نیز در حال انجام است.
وی با بیان اینکه نمازخانه های این بوستان ها از مدت ها قبل آماده سازی 
شده است که در هفته های اخیر مورد استفاده مسافران و گردشگران 
نیز  تندرستی  دستگاه های  تعداد  غدیر  بوستان  در  گفت:  گرفت،  قرار 

افزایش یافت.
در  کرد:  اظهار  روباز،  دوش های  چشمه  احداث  به  اشاره  با  دهقانی 
بوستان ورزش تعداد 1۷ چشمه دوش روباز احداث شده و نیمکت های 

سنگی ساحلی نیز افزایش یافته است.
دستور  در  دیگری  برنامه های  اعتبار  تأمین  صورت  در  داد:  ادامه  وی 
این مدیریت قرار دارد؛ همچنین برای افزایش تعداد آلاچیق ها نیاز به 

اعتبار ویژه داریم.
معاون خدمات شهری شهردار بندرعباس با بیان اینکه طرح جمع آوری 
اقلام و وسایل مستعمل و مازاد شهروندان در حال اجرا است، اضافه 

کرد: ایستگاه سفر با مدیریت خدمات شهری راه اندازی می شود.
دهقانی با اشاره به وضعیت کمپ اسکان مسافران در بندرعباس، گفت: 
این کمپ در حال آماده سازی است و در تلاش هستیم بخشی از آن 
را در سال جاری به پایان برسانیم؛ اما به دلیل حجم بالای کار زمان 

بهره برداری آن مشخص نیست.
وی با اشاره به زیباسازی ورودی های شهر بندرعباس، خاطرنشان کرد: 
در ورودی شمالی پروژه ای تعریف شده است که بر اساس آن، اطراف 
سبز  فضای  درخت کاری  روز  اسفند   1۵ روز  در  روگذر  پل  و  تقاطع 

ایجاد خواهد شد.
معاون خدمات شهری شهردار بندرعباس گفت: در ورودی شرقی نیز 
برای  که  است  کار  دستور  در  قدیم طرحی  تره بار  میدان  محدوده  در 
امسال محقق نخواهد شد؛ البته در بلوار راه آهن نیز به کاشت درخت 

اقدام خواهیم کرد.

درخشش هنرمندان بندرعباس در چهلمین جشنواره تئاتر فجر

هرمزگان من- فاطمه سالاری

 زباله گردی آسیب اجتماعی نوینی است که در اثر تولید بیش از 
حد زباله و با هدف پیدا کردن اشیای قابل استفاده یا جمع آوری 
ته مانده غذا برای قشر آسیب پذیری از جامعه صورت  می گیرد اما 
امروزه با اجرای طرح های بازیافت و تغییر مدیریت شهری به عنوان 
به  ناچاری  از سر  یک شغل که در واقع شغلی کاذب است، برخی 

آن روی می آورند.
این شغل جنسیت و سن و قد و قواره نمی شناسد و همه ما درگذر 
از خیابان ها حتماً زباله گردی را دیده ایم که تا کمر در سطل زباله 
آن  نظیر  و  قوطی  بطری،  مانند  بازیافتی  مواد  دنبال  به  و  خم شده 

است.
*زنگ خطر

این فعالیت ها یکی از مشاغل پرخطر بوده که همیشه باعث انتقال 
بیماری پوستی، عفونتی، ویروسی و نظیر آن  می شود که در  انواع 
این روزهای کرونایی با وجود زباله های آلوده به ویروس کرونا زنگ 

خطری برای این افراد به صدا در آمده است.
این روزها هر کسی به فکر سلامتی خود است که مبادا به ویروس 
کرونا مبتلا شود و از هر لحاظ بهداشت را برای جلوگیری از مبتلا 
نشدن به ویروس رعایت می کنند اما هستند کسانی که بدون ترس 
از ابتلا به  این ویروس در میان انبوه زباله ها به دنبال روزی خود می 
گردند و حتی از مرگ هم ابایی ندارند، البته بی خیال بودنشان در 
برابر کرونا را از ظاهرشان که نه ماسکی بر چهره دارند و نه دستکشی 

بر دست، می توان فهمید.
بنا بر گفته پژوهشگران اجتماعی، بیشتر افرادی که به زباله گردی 
روی می آورند از جامعه آماری معتادان هستند که به دلیل نداشتن 
سرپناه و رانده شدن از خانه برای امرار معاش به این سطل های زباله 
پناه می برند تا بتوانند به اقلامی قابل بازیافت دست یابند و با فروش 

آن زندگی خود را بگذرانند.
*مقصد محله دو هزار

تصمیم گرفتم به یکی از محلات حاشیه نشین و کمتر برخوردار در 
شهر بندرعباس بروم و برای تهیه گزارش به صورت میدانی شاهد 
این پدیده باشم، در حاشیه محله دوهزار، مردي که تا کمر به درون 
سطل زباله رفته بود، توجهم را به خود جلب کرد تصمیم گرفتم اگر 
برای مصاحبه کمی  ترتیب دهم.  را  او گفت وگویي  با  باشد  موافق 
مردد بود، اما آهسته گفت بگذار کارم را انجام دهم، او یکی از مصرف 
کننده هایی بود که حتی راه رفتن هم برایش سخت بود اما با این 
حال در پی زباله های بود که کارش را راه بیاندازد، نامش سلطان بود 
و بی اعتنا به حضور من به کار خود ادامه می داد، اما تصمیم گرفتم 
سوالاتم را با او آغاز کنم.سلطان در گفت وگو با خبرنگار هرمزگان 
من در خصوص دلیل حضورش در میان زباله ها، مي گوید: نه تنها 
من، بلکه تحصیل کرده ها نیز در پی کار هستند، زندگي ام را با این 
زباله ها مي گذرانم کجا بروم با این بیکاری که وجود دارد مجبورم 

زباله گردی کنم تا مخارج زندگی خود را تامین کنم.
* بی پولی دشمن ما نه کرونا

وی با اشاره به اینکه ما ته خط هستیم و اگر کرونا نکشد بی پولی 
خواهد کشت، افزود: همه افراد حتی شخص شما، هنوز به ما نرسیده 
فکر  خودتان  با  اما  نداری،  دستکش  و  ماسک  چرا  گویید  می  اید 
کرده اید با کدام پول؟ در ضمن باید بگویم من و خانواده ام به نان 
شب محتاجیم و همین که از پس مایحتاج زندگی خود برآییم هنر 
پیشکشی  باشد  ماسک  و  بهداشتی  های  پروتکل  رعایت  ایم  کرده 
برای مسئولان و مرفه نشینان.او از احتمال ابتلا به کرونا ابراز اطلاع 
می کند و می گوید: من با آلوده ترین مواد سروکار دارم و از اینکه هر 
لحظه امکان دارد به کرونا مبتلا شوم خبر دارم، ولی بخاطر مسائل 
مالی مجبور به این کار هستم.وی از گرانی می نالد و می گوید: توان 
زندگی  گرانی  اوضاع  این  با  ناچارم  ولی  ندارم  را  بار سنگین  حمل 

مایحتاج خانواده ام را تأمین کنم.   

*در پی یک لقمه نان حلال          
به  ام  زندگی  شد:  یادآور  نگیرید،  عکس  من  اینکه  بیان  با  سلطان 
سختی میگذرد من هم آرزوی کار، زندگی خوب و آرامش هستم، 
سرش را با خجالت پایین می اندازد و دستش را به زانو می گیرد 
دوباره بلند می شود و به قول خودش می رود دنبال یک لقمه نان 

حلال در داخل سطل هامی رود .
*تنها معتادان نیستند

کرد،  اشاره  اعتیاد  به  می توان  پدیده  این  گسترش  دلایل  دیگر  از 
بخشی از شهروندان معتاد مجبورند غذای مورد نیاز خود را از داخل 
سطل زباله پیدا کنند اما باید پذیرفت که تنها معتادان نیستند که 
روزی خود در سطل های زباله جست وجو می کنند بلکه افرادی هم 
هستند که نان آور خانواده بوده و به سبب مشقت های زندگی ناچارند 
کشور  اقتصادی  آورند.اوضاع  دست  به  را  خود  روزی  شکل  این  به 
هم اکنون به گونه ای است که بخش ها و دهک هایی از جامعه عملًا 
قادر به اشتغال در بخش رسمی و تولیدی نیستند و به همین دلیل 

پدیده زباله گردی اتفاق می افتد.
*کاش چشمان مسئولان می دید

ارقام  و  آمار  به  هم  نیازي  شاید  و  است  زیاد  تعدادشان  افراد  این 
داشته  بیشتري  دقت  مسئولان  چشمان  کمي  است  کافي  نباشد، 
در  هاي شهر،  آشغال  در سطل  که  را  افرادي  زیاد  تعداد  تا  باشند 
پي امرار معاش خود هستند، ببینیم.  افرادي که هرروز در خیابان 
هاي شهر، از این سطل زباله به سراغ دیگري مي روند و با وضعیت 
نامناسب، در خیابان ها وکوچه هاي شهر پرسه مي زنند تا مواد قابل 

بازیافت و استفاده مجدد را از سطل هاي زباله جمع آوري کنند.
* شناخت آسيب ها و عوامل مهم در رشد زباله گردی

می  گردی  زباله  رشد  در  مهم  عوامل  و  ها  آسیب  شناخت  قطعا 
تواند راهکارهایی اساسی و دقیق فراروی مسئولان به ویژه در حوزه 
مدیریت شهری قرار دهد تا بتوان این پدیده را ریشه کن کرد، در 
این میان اصلی ترین علل در روی آوردن افراد به پدیده شوم زباله 
گذشته  های  سال  در  شاید  است،  معیشتی  و  مالی  شرایط  گردی 
تعداد معدودی از متکدیان و افراد بی خانمان و یا کارتن خواب به 
زباله گردی می پرداختند اما دیدن جوانان و زنان و حتی افراد دارای 
آسیب  یک  گردان،  زباله  میان  در  بازنشسته  یا  و  کارگران  و  شغل 

جدی است که نباید به سادگی از کنار آن عبور کرد.
* فقدان بانک اطلاعاتی جامع 

در این باره دستگاهها و نهادهای حمایتی و خیریه باید سازوکاری 
در شناسایی و حمایت از این قشر را در نظر بگیرند و نیازهای این 
افراد و خانواده شان را تامین کنند و برنامه جامعی برای مقابله با 
این پدیده داشته باشند، وجود موسسات بی شمار خیریه و فقدان 
و  رصد  و  نیازمند  افراد  شناسایی  در  جامع  و  اطلاعاتی  بانک  یک 
پایش دقیق وضعیت رسیدگی به محرومان موجب می شود بسیاری 
به شرایط  بنا  و  باشد  از خدمت رسانی محروم  واقعی  نیازمندان  از 

موجود و تامین معاش به این کار روی بیاورند.
این  رشد  در  حمایتی  دستگاههای  از  بسیاری  کوتاهی  بدون شک 

از مسئولان و مدیران  تفاوتی برخی  انکار نیست و بی  قابل  پدیده 
نسبت به این آسیب جدی، خود زمینه ساز افزایش زباله گردی در 
میان شهر می شود در این زمینه متاسفانه بسیاری از این افراد تحت 
پوشش خدمات نهادها و سازمان های حمایتی نیستند و به عنوان 
سرپرست خانوار امکان برخورداری از این خدمات را ندارند و همین 
مشاغل  در  مهارت  و  توانایی  عدم  واسطه  به  شود  می  موجب  امر 
مختلف، ساده ترین روش ها و در عین حال بدترین شیوه را در تامین 

معاش در پیش بگیرند.
* مشکلات فرهنگی

شوم  پدیده  این  افزایش  به  نیز  فرهنگی  مشکلات  وجود  همچنین 
دامن زده است، به طوری که اگر جامعه به سطحی از باور برسد که 
این کار به دور از عرف جامعه و شان انسانی است قطعا زباله گردی 
به این شکل در سطح شهر نمایان نمی شود، از سوی دیگر افزایش 
فرهنگ نوع دوستی و حمایت از قشر ضعیف و نیازمند می تواند در 

کاهش این پدیده بسیار شوم تاثیر گذار باشد.
* اهمیت تفکیک زباله

و  ایرادات  زباله گردی وجود  افزایش  در  مهم  از مسائل  دیگر  یکی 
با  شهروندان  اگر  است،  زباله  تفکیک  فرآیند  در  زیادی  اشکالات 
پیش  در  را  رویکردی  چنین  زباله،  تفکیک  اهمیت  دقیق  شناخت 
بگیرند دیگر در میان زباله های جمع آوری شده هیچ زباله گردی 
به جستجو نمی پردازد و پدیده زباله گردی نیز به موضوعی مافیایی 
و فرصت طلبی برای عده ای انگشت شمار تبدیل نمی شود، ضمن 
توان فرصت  اشتغال می  افزایش  و  بازیافت  با توسعه صنعت  اینکه 

های مناسبی را در اشتغال زایی فراهم کرد.
* سخن پایانی

شاید شما هم بارها و بارها با افرادي که در کنار خیابان ها مشغول  
گفت  توان  مي  اید  شده  رو  روبه  هستند،  ها  زباله  جوي  و  جست 
پدیده  زباله گرد به یک معضل جدي اجتماعي در استان هرمزگان 
تبدیل شده است. دولت و نهادهای ذیربط به این موضوع باید توجه 
جدی نموده و نگذارند که اوضاع از این بدتر شود.این زباله گرد ها، 
کسانی هستند که به هر قیمتی  حاضر به دوری از زباله ها نیستند؛ 
افرادی که علاوه بر اینکه سلامت خودشان در معرض تهدید است 
و با توجه به حضورشان در جامعه، به راحتی می توانند برای دیگر 
افراد خطر ساز باشند و این می طلبد تا برای این قشر که همواره در 
معرض آسیب و انواع بیماری های بوده اند راهکاری  اندیشیده شود  
که این امر جدیت حضور نیروی انتظامی و ورود دستگاه قضایی را 
می طلبد.جلوي معضل زباله گردي را به طور کامل نمي توان گرفت  
ولي آهنگ رشد آن را مي توان کاهش داد و با اقدامات مؤثر مي توان 
جلوي فعالیت آن ها را به طور مؤثر گرفت، به طور کلی بدون عزم و 
ارائه مسئولان در ساماندهی زباله گردها، مدیریت شهری به تنهایی 
از پس ساماندهی این معضل بزرگ بر نمی آید و امید است همه 
متولیان و خیرین پای کار بیایند تا فراتر از وعده و شعار و به معنای 
واقعی بتوان مانع از زباله گردی در سطح شد و زندگی مناسبی را 

برای این قشر محروم فراهم آورد.

زندگی هایی که چرخ شان با زباله گردی می چرخد؛

 سلطان، سلطان سطل های زباله محله دوهزار

معاون شهردار خبر داد:

آماده سازی بوستان های ساحلی بندرعباس برای نوروز


